
 

 

Αθήνα, 5 Ιουνίου 2020 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

Θέμα: «Παραχώρηση παράλιου μετώπου στο Δήμο Κεντρικής Κέρκυρας» 

Με επίκαιρη ερώτηση που υποβάλλαμε (αρ.125/22-10-2019) αναδείξαμε τη σημαντική 
χρονική καθυστέρηση της κυβέρνησης στην εκτέλεση σχετικής νομοθετικής πράξης που ολοκληρώνει 
την παραχώρηση του θαλάσσιου μετώπου από το Υπουργείο Οικονομικών στο Δήμο Κεντρικής 
Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων με ειδική πρόβλεψη για το Ναυτικό Αθλητικό Όμιλο Κέρκυρας 
(ΝΑΟΚ) κατόπιν της απόφασης αποχαρακτηρισμού (19/12/2018 ΦΕΚ ΑΑΠ/305) του. 

Ο Υφυπουργός Οικονομικών κ. Απόστολος Βεσυρόπουλος κατά τη συζήτησή της, την 25η 
Οκτώβρη 2019 ανέφερε πως ο αποχαρακτηρισμός σημαίνει ότι «το συγκεκριμένο τμήμα ως αιγιαλός, 
σύμφωνα με το άρθρο 2 του ν.2971/2001, παραμένει κοινόχρηστο, με κύριο προορισμό την ελεύθερη 
και ακώλυτη πρόσβαση των πολιτών προς τη θάλασσα», ενώ «με το άρθρο 13 του ίδιου νόμου ο εν 
λόγω χώρος του αιγιαλού από την ημέρα αποχαρακτηρισμού, έχει αυτοδίκαια παραχωρηθεί για απλή 
χρήση στον Δήμο Κέρκυρας». 
Ωστόσο, χαρακτήρισε στην απάντησή του ως «πρόβλημα» τη μη αποσαφήνιση του ιδιοκτησιακού 
καθεστώτος των συγκεκριμένων χώρων του παραλιακού μετώπου, προκειμένου να καταγραφεί ως 
δημόσιο ακίνητο για να ακολουθηθούν οι προβλεπόμενες διαδικασίες. Επιπλέον, έκανε λόγο για την 
ανάγκη συγκέντρωσης στοιχείων για τη δημόσια έκταση (ιδιωτική και κοινόχρηστη) από αρμόδιους 
φορείς όπως, το Κτηματολόγιο και ο Οργανισμός Λιμένος Κέρκυρας (ΟΛΚΕ), ενώ αναφέρθηκε και σε 
ενδεχόμενη τροποποίηση της σύμβασης μεταξύ του Ελληνικού Δημοσίου και του Οργανισμού 
Λιμένος Κέρκυρας (ΟΛΚΕ). 

Επειδή, μέχρι σήμερα δεν υπάρχει σχετική ενημέρωση για τις ενέργειες του Υπουργείου 
Οικονομικών προκειμένου να προχωρήσει η νομοθετική ρύθμιση παραχώρησης του θαλάσσιου 
μετώπου, 

Επειδή, ο Δήμος Κεντρικής Κέρκυρας δύναται να αναλάβει μια σειρά δράσεων επ’ ωφελεία 
των δημοτών και των επισκεπτών και ο ΝΑΟΚ ένα από τα αρχαιότερα αθλητικά σωματεία της 
Ελλάδος  θα αποκτήσει μόνιμη στέγη, 

Επειδή, η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ που πήρε την πρωτοβουλία για τον αποχαρακτηρισμό της 
περιοχής, θα είχε ολοκληρώσει τη διαδικασία παραχώρησης, αν δεν μεσολαβούσαν οι αυτοδιοικητικές 
εκλογές της 26ης Μαΐου και ένα μήνα αργότερα, οι Εθνικές εκλογές της 7ης Ιουλίου 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
1. Σε ποιες πρωτοβουλίες έχετε προβεί προκειμένου να αποσαφηνιστεί το ιδιοκτησιακό 

καθεστώς και να γίνει η παραχώρηση στο Δήμο Κεντρικής Κέρκυρας και στο Ναυτικό Όμιλο 
Κέρκυρας με το συγκροτημένο τρόπο, στον οποίο αναφέρεστε; 

2. Πότε αναμένεται να ολοκληρωθεί η εν λόγω νομοθετική ρύθμιση; 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 
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